
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/7/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3'
Νοτίου Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών
Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Εξακολουθεί να αποτελεί πλήγμα για το οδικό δίκτυο της
Λάρισας η γέφυρα του Παλαιόπυργου»

Κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων του Παλαιόπυργου (Δήμου Αγιάς, της
Περιφερειακής Ενότητας Λάρισας), η καταιγίδα Daniel και οι πλημμύρες του
Σεπτεμβρίου 2023 είχαν σαν συνέπεια την κατάρρευση της γέφυρας στον
Παλαιόπυργο, η οποία συνέδεε την περιοχή τους με την Αλεξανδρινή, τα
παραλιακά χωριά του Δήμου Τεμπών και τον Στρίντζο, καταλήγοντας προς
τον κεντρικό δρόμο του Ομόλιου προς Στόμιο. Η συγκεκριμένη γέφυρα ήταν
ένα κομβικό έργο, το οποίο έπαιξε καθοριστικό ρόλο στην αναβάθμιση της
ευρύτερης περιοχής και στη διευκόλυνση των ανθρώπων, των κοινοτήτων και
της τουριστικής επισκεψιμότητας που βρίθει κατά τους καλοκαιρινούς μήνες.
Τονίζουν οι ως άνω ότι μετά την κατάρρευση της γέφυρας η πρόσβαση στην
περιοχή του Παλαιόπυργου γίνεται μέσω Πυργετού, ενώ ταυτόχρονα έχει
καταστεί δύσκολη η εργασία των αγροτών, καθώς για να μεταβούν στα
κτήματά τους κινούνται μέσω της εθνικής οδού και διανύουν καθημερινά 35
χιλιόμετρα, αντιμετωπίζοντας επιπροσθέτως τα Σαββατοκύριακα την
απαγόρευση των αγροτικών μηχανημάτων στην εθνική οδό.
Καταγγέλλουν οι ως άνω ότι: 1) ενώ η αποκατάσταση της γέφυρας
Παλαιόπυργου έχει ενταχθεί στα επείγοντα έργα, εντούτοις ακόμα και αυτή τη
στιγμή η διάβαση της γέφυρας γίνεται μόνο πεζή και με ατομική ευθύνη και 2)
τον χειμώνα υπάρχει κίνδυνος η συγκεκριμένη πεσμένη γέφυρα να
λειτουργήσει ως φράγμα και σε περίπτωση πλημμύρας να στρέψει το νερό
προς το χωριό τους.
Ζητούν οι ως άνω κάτοικοι την ανάγκη άμεσης τεχνικής αποκατάστασης της
γέφυρας στον Παλαιόπυργο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6174

Ημερομ. Κατάθεσης:

31/7/2024



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να προχωρήσουν άμεσα οι
τεχνικές εργασίες αποκατάστασης της γέφυρας του Παλαιόπυργου προς
όφελος της τοπικής κοινωνίας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




